



taitaigram



Amazing Balkans

26 March to 8 April 2025
By Turkish Airlines



Brief Itinerary

D1 SINGAPORE - ISTANBUL - SARAJEVO

D2 SARAJEVO - MOSTAR - DUBROVNIK

D3 DUBROVNIK

D4 DUBROVNIK - STON - DUBROVNIK

D5 DUBROVNIK - SPLIT

D6 SPLIT - TROGIR - ZADAR

D7 ZADAR - PLITVICE - OPATIJA

D8 OPATIJA - ROVINJ - ZAGREB

D9 ZAGREB

D10 ZAGREB - POSTOJNA - LAKE BLED

D11 LAKE BLED

D12 LJUBLJANA - ISTANBUL - SINGAPORE

D13 ARRIVE SINGAPORE

14 DAYS 11 NIGHTS AMAZING BALKANS



FLIGHT INFORMATION

26MAR Singapore / Istanbul
TK 55 2325 / 0615 arrive 27MAR

27MAR Istanbul / Sarajevo
TK1021 1440/1440

*If timing remains no change with more than 8 hours, complimentary city tour in Istanbul will be included

07APR Ljubljana / Istanbul
TK1064 2005 / 2330

08APR Istanbul / Singapore
TK54 0200 / 1755



DAY 1 SINGAPORE ✈️ ISTANBUL

Assemble in Changi Airport for your flight to Istanbul with your Tour Manager assisting with check-in procedure and embark on your Balkans Adventure!

齐集樟宜机场与领队会合，办理登机手续，搭乘豪华客机飞往巴尔干半岛。
(机上便餐)

DAY 2 THU 27MAR

ISTANBUL ✈ SARAJEVO

(Meals On Board / Traditional Beef Sahan Dinner)

Our city tour will take us through the historical centre founded by the Ottoman's Empire in the 1450's. We will have a photo stop outside the Sarajevo Museum where the assassination of Archduke Franz Ferdinand and his wife took place that started the 1st World War, the Eternal Flame and the Emperor's Mosque. Ascend to the highest skyscraper in the Balkans region, AVAZ TWIST TOWER for a panoramic view of Sarajevo. Sarajevo Tunnel aka " Tunnel of Hope " is on our list which had a pivotal role during the 1992-1995 Bosnia war.

我们的城市之旅将带我们穿越奥斯曼帝国于 1450 年代建立的历史中心。我们将在萨拉热窝博物馆外拍照留念，那里发生了弗朗茨·斐迪南大公和他的妻子被刺杀引发第一次世界大战的事件、永恒之火和皇帝清真寺。登上巴尔干地区最高的摩天大楼 AVAZ TWIST TOWER，欣赏萨拉热窝的全景。你也将参观隧道博物馆，了解前南斯拉夫内战期间被围困，复杂的生活问题。(机上用餐 / 传统牛肉晚餐)



DAY 3 FRI 28MAR

SARAJEVO - MOSTAR - DUBROVNIK

(Breakfast / Bosnia Platter Lunch / Hotel Dinner)

Travel to enchanting Mostar, with its Islamic architecture, hearty dishes and undisturbed natural surroundings. Walk over the renowned Stari Most (the old bridge) to the Old Bazaar which winds along a small, pretty, cobbled street dated back to the middle of the 16th century.

前往迷人的莫斯塔尔，欣赏伊斯兰建筑、丰盛的菜肴和未受干扰的自然环境。步行穿过著名的 Stari Most (老桥) 即可到达老集市，这里沿着一条漂亮的鹅卵石小街蜿蜒而行，其历史可追溯至 16 世纪中叶。

(早餐 / 波斯尼亚拼盘 / 酒店晚餐)



DAY 4 SAT 29MAR

DUBROVNIK

(Breakfast / Lunch)

Dubrovnik was the main filming location in Croatia for King's landing (Games of Thrones). Our walking tour will bring us to the Orlando's Column, Bell Tower, Onofrio's fountain, the Franciscan Monastery, the Church of St.Blaise sharing their interesting story and history.

杜布罗夫尼克, 该市被列为世界遗产也是《权力的游戏》《君临》的主要拍摄地。我们的徒步旅行将带我们参观奥兰多纪念柱、钟楼、奥诺弗里奥喷泉、方济会修道院、圣布莱斯教堂, 分享他们有趣的故事和历史。

(早餐/午餐)



DAY 5 SUN 30MAR

DUBROVNIK - STON - DUBROVNIK

(Breakfast / Lunch)

Do you love oysters ? Rejuvenate your spirit and soul by tasting the Mali Ston oysters, one of the most unique mixes of freshwater and seawater. Free & leisure at Dubrovnik for shopping.

你喜欢牡蛎吗? 品尝最独特的淡水和海水混合物之一的马里斯顿牡蛎, 让您的精神和灵魂焕发活力!!

下午回杜布罗夫尼克, 休闲, 购物与自费晚餐。

(早餐/午餐)



DAY 6 MON 31MAR

DUBROVNIK - SPLIT

(Breakfast / Dalmatian Lunch / Dinner)

Split " The Flower of the Mediterranean " rests on the eastern coast of the Adriatic, the largest and one of the oldest cities in the region of Croatia's Dalmatia. A delightful walking tour showing us the hidden beauties like Diocletian's Palace, Peristil Square, iconic statue of Gregory of Nin (rub his bronze toe seeking good luck) and the Fruit's Square.

斯普利特“地中海之花”位于亚得里亚海东岸，是克罗地亚达尔马提亚地区最大和最古老的城市之一。这是一次令人愉快的徒步旅行，向我们展示了隐藏的美景，如戴克里先宫、佩里斯蒂尔广场、标志性的格雷戈里·宁尼雕像（摩擦他的青铜脚趾寻求好运）和水果广场。

(早餐/达尔马提亚午餐 / 晚餐)



DAY 7 TUE 01APR

SPLIT - TROGIR - ZADAR

(Breakfast/ Hotel Dinner)

Trogir is a gorgeous town that lines the Dalmatia Coast of Croatia for our morning visit.

A walking tour through the historic city and enter the 13th century Cathedral of St Lawrence. Zadar old town is located on a tiny peninsula, providing breathtaking views of the sea, sunset at the mesmerising sea organs and monument to the sun. Zadar old town is located on a tiny peninsula, providing breathtaking views of the sea, sunset at the mesmerising sea organs and monument to the sun.

今早前往特罗吉尔，联合国教科文组织世界遗产。这座城市的主要景点是圣劳伦斯大教堂，这是一座美丽而大型的大教堂，拥有美丽的石头细节。这里的老城区遍布的宫殿、教堂和塔楼等您探索。扎达尔老城区位于一个小半岛上，享有令人惊叹的海景、迷人的海风琴，日落和太阳纪念碑。

(早餐/晚餐)



DAY 8 WED 02APR

**ZADAR - PLITVICE NATIONAL
PARK - OPATIJA**

**(Breakfast / Roast Pork Lunch /
Dinner)**

Tracking guided tours at the oldest and largest national parks in Croatia. It was inscribed on the UNESCO National Heritage park list due to its outstanding nature and picturesque series of 16 tufa lakes, caves, and waterfalls.

Travel to Opatija coastal town of the Adriatic sea for our overnight stay.

克罗地亚最古老和最大的国家公园的导游之旅。由于其出色的自然风光和风景如画的 16 个凝灰岩湖泊、洞穴和瀑布，它被列入联合国教科文组织国家遗产公园名录。

前往奥帕蒂亚，在此地过夜。

(早餐 / 烤猪肉午餐 / 晚餐)



DAY 9 THU 03APR

**OPATIJA - ISTRIA COUNTY -
ROVINJ - ZAGRAB**

(Breakfast / Truffle lunch / Dinner)

Enjoy an unique authentic truffle hunting and tasting experience that connects with the local culture. Lead by their team of truffle-hunting dogs to search, find one of the most sought-after foods in the world.

Rovinj is a fishing port on the west coast of the Istrian peninsula.

Wander through the old town with photo-stops at the Church of St.Euphemia, photogenic harbour and enjoy the charming twisting streets.

享受与当地文化相结合的独特正宗松露狩猎和品尝体验。在他们的松露狩猎犬团队的带领下进行搜寻，找到世界上最受欢迎的食物之一。

罗维尼是伊斯特拉半岛西海岸的一个渔港。漫步穿过老城区，在圣尤菲米娅教堂、上镜港口拍照留念，欣赏迷人的蜿蜒街道。

(早餐 / 松露午餐 / 晚餐)



DAY 10 FRI 04APR

ZAGREB

(Breakfast / Michelin-starred Dinner)

A leisurely stroll with a local guide through the Capital. Discover famous landmarks at the geographic heart Trg Bana Jelacica, St.Mark's square, St.Mark's Church with its multi-colored roof, Zagreb Cathedral, Dolac Market, stone gate and the Upper Town. Free time to explore the city on your own after your own lunch.

与当地导游一起悠闲地漫步在首都。探索地理中心 Trg Bana Jelacica 的著名地标、圣马可广场、拥有多彩屋顶的圣马可教堂、萨格勒布大教堂、多拉克市场、石门和上城区。下午自由活动时间与自费午餐。

(早餐 / 米其林一星餐厅晚餐)



DAY 11 SAT 05APR

ZAGREB - POSTOJNA - BLED

(Breakfast / Postojna lunch / Chinese dinner)

Postojna Cave is the only karst cave with a railway, which was built more than 140 years ago. The tourist train will take you to the underground network of karst corridors, galleries and halls. A walking guided tour inside the cave features the largest 16 metre high stalagmite known as Skyscraper, the crystal white symbol of Postojna Cave and the famous underground animal - the olm or the human fish. Ljubljana, capital city, economic, political and cultural centre of Slovenia. Walking city tour highlights the famous Triple Bridge, Central Market, Presernov Trg Square named after the greatest Slovene poet France Preseren, Town Hall and the famous baroque fountain and the church of St.Nicholas.

波斯托伊纳溶洞是唯一一个有铁路的溶洞，建于140多年前。轻轨列车将带您前往洞穴内起点，在导游的带领下，徒步游览洞穴内，欣赏最大的 16 米高石笋“摩天大楼”、波斯托伊纳洞穴的水晶白色标志以及著名的地下动物 - 洞螈或人鱼。前往卢布尔雅那，深入了解这座古老城市的魅力。你将游览巴洛克风格的圣尼古拉斯教堂，接着漫步于中央市场里的各色迷人小商店，这市场环绕在卢布尔雅那河东岸，处于三重桥及龙桥之间。你将跨过三重桥前往这城市的主要交汇点，以斯洛文尼亚著名诗人弗朗斯普雷舍伦命名的普雷舍伦广场。

(早餐 / 午餐 / 中式晚餐)

DAY 12 SUN 06APR

LAKE BLEED - BOHINJ VALLEY

(Breakfast / Trout Fish Lunch with Bled cream cake / Hotel Dinner

Visit Bled Castle with its stunning views of Bled, its lake and the island.

Take a traditional pletna boat ride across the crystal blue-green lake to

Bled island, visit the Church of Assumption and ring the church bell

for your wishes. Travel to Lake Bohinj, the largest permanent lake in Slovenia

located within the Bohinj Valley of the Julian Alps. We will ascend to Mount

Vogel by cable car to have an unforgettable view of the Bohinj Basin

and its highest peak, Triglav.

参观布莱德城堡，欣赏布莱德及其湖泊和岛屿的壮丽景色。

乘坐传统的普莱特纳游船穿过水晶般的蓝绿色湖泊前往布莱德岛，参观圣母升天教堂并敲响教堂钟声以实现您的愿望。

前往博希尼湖，这是斯洛文尼亚最大的永久性湖泊，位于朱利安阿尔卑斯山的博希尼山谷内。我们将乘坐缆车登上沃格尔

山，欣赏博希尼盆地及其最高峰特里格拉夫的难忘景色。

(早餐 / 鳟鱼午餐 / 酒店晚餐)



DAY 13 MON 07APR

BLED - LJUBLJANA ✈️ ISTANBUL

(Breakfast)

Bid farewell to Balkans, departure to Singapore

告别巴尔干，出发前往新加坡。

(早餐/机上便餐)

DAY 14 TUE 08APR

ARRIVE SINGAPORE

Happy landing and welcome home.

Thank you for choosing to travel with Taitaigram to tour Balkans.

感谢大家，安返家门！希望不久将来能与你再次同Taitaigram一齐看世界，再会！



Tour Information

Tour Inclusion:

- 11 nights' stay hotels with daily breakfast
- Meals and admissions per itinerary
- Hotel and city taxes

Accommodation:

Sarajevo (1 night) - Hills Hotel or similar

Dubrovnik (3 nights) - Dubrovnik Palace or similar

Split (1 night) - President Solin or similar

Zadar (1 night) - Falkensteiner Funimation Borik or similar

Opatija (1 night) - Keight, Curio By Hilton or similar

Zagreb (2 nights) - Sheraton Hotel or similar

Lake Bled (2 nights) - Rikli Balance Hotel or similar

Tour Exclusion:

- Airfare and associated taxes and surcharges for land tour
- Meals and admissions, unless otherwise stated
- Gratuities of EUR10 per day per person for tour guide, tour manager and coach driver (EUR140 per person)
- Porterage fees, personal and incidental expenses
- Travel Insurance
- Visa fee, if needed



Tour Information

Tour operated by SA Tours (TA0611)

Full Tour Fare

Twin / Triple Sharing : \$6,288 per adult

Single Room : \$7,588 per adult

**Includes return air-ticket on Emirates (30kg)*

Land Tour Fare

Twin / Triple Sharing : \$4,788 per adult

Single Room : \$6,088 per adult

**No air ticket included*

Deposit Payment : \$1,500 per person

Balance Payment : Upon group confirmation of minimum 15 adults, maximum capped at 30 passengers, not including Tour Managers

**All payment to be made to SA TOURS (TA0611)*

*Travel The Way
You Have Always Wanted*

Contact Us

Whatsapp: +65 8111 3180

www.taitaigram.com

omg@ibmedia.cc


taitaigram